



12 MAY, 2024

## Siasatan punca kebakaran stor SESB di Manggatal diteruskan

Harian Ekspres (KK), Malaysia



Page 1 of 2

# Siasatan punca kebakaran stor SESB di Manggatal diteruskan

### Jeremy S Zabala

KOTA KINABALU: Siasatan masih diteruskan bagi mengenal pasti punca sebenar kebakaran yang memusnahkan gulungan kabel elektrik bernilai hampir RM40 juta di stor utama Sabah Electricity Sdn Bhd (SESB) di Manggatal pada 4 April lalu.

Pengerusi SESB Datuk Seri Wilfred Madius Tangau (**gambar**) berkata tiada maklumat terkini berhubung siasatan itu, tetapi mengulangi bahawa sebarang maklumat baharu akan didedahkan kepada umum.

"Siasatan masih berjalan (jadi) belum ada keputusan. (Tetapi) ia akan diumumkan, dan pengumuman ini akan ditentukan oleh Jabatan Bomba dan Penyelamat (Bomba)

"Pada masa sama pasukan petugas khas forensik SESB yang ditubuhkan untuk menyiasat punca itu akan bekerjasama rapat dengan Bomba berhubung isu ini," katanya kepada pemberita pada Majlis Mesra Raya Kaamatan SESB di SICC, di sini, Jumaat.

Pada 4 April lalu, stor kabel milik SESB di Batu 7, Jalan Tuaran, terbakar pada jam 12.50 tengah hari di mana 64 anggota bomba dari Kota Kinabalu, Lintas dan Penampang dikerahkan ke lokasi kejadian dan api berjaya dikawal pada jam 5.06 petang.

Penemuan awal menunjukkan kebakaran melibatkan tiga ekar daripada kawasan seluas 3.7 ekar, berserta rumah



kosong yang musnah, namun tiada kecederaan dilaporkan.

Sementara itu, Tangau berkata pengajaran acara semasa musim perayaan adalah penting bukan sahaja untuk meningkatkan kehidupan harmoni rakyat Sabah, tetapi juga untuk meningkatkan persefahaman antara pihak dan industri yang bekerjasama dengan SESB serta kerajaan negeri.

Beliau berkata dengan pemahaman yang lebih baik dalam kalangan semua pihak yang terlibat, ia akan mewujudkan "suasana sihat" yang akan membantu memastikan kejayaan dalam projek atau pelaksanaan kerja yang bertujuan memberi manfaat kepada rakyat Sabah.

Sementara itu, beliau turut menggesa rakyat Sabah untuk memuat turun dan menggunakan aplikasi mySESB kerana masih terdapat rakyat Sabah yang masih belum berbuat demikian, menafikan mereka kecekapan berurusan dengan SESB.

"Kami sedang mempromosikan aplikasi kami (mySESB). Walaupun ia telah diperkenalkan kira-kira setahun lalu tetapi setakat ini hanya terdapat kira-kira 100,000 pengguna daripada 700,000 pengguna dalam rekod.

"Aplikasi ini penting kerana ia akan memudahkan proses untuk pengguna dari segi membuat pembayaran bil dalam talian atau membuat aduan.

"Biasanya akan ada pertanyaan untuk pengguna membuat aduan, tetapi mereka tidak perlu melaluinya jika mereka melakukannya melalui aplikasi itu," tambahnya.